

**O‘ZBEKISTON RESPUBLIKASI
MAKTABGACHA VA MAKTAB TA’LIMI VAZIRLIGI**

NAVOIY VILOYATI PEDAGOGIK MAHORAT MARKAZI

**“MILLIY TA’LIM YARATILISHIDA INNOVATSION
YONDASHUVLAR”
XALQARO ILMIY-AMALIY ANJUMANI
AXBOROT XATI**

O‘zbekiston Respublikasi Oliy ta’lim, fan va innovatsiyalar vazirining 2026-yil 16-yanvardagi 11-son buyrug‘iga 1-ilovasi “2026-yilda xalqaro miqyosida o‘tkaziladigan ilmiy va ilmiy-texnik tadbirlar rejasi”ga muvofiq Navoiy viloyati pedagogik mahorat markazida 2026-yil 21-aprel kuni “**Milliy ta’lim yaratilishida innovatsion yondashuvlar**” mavzusida xalqaro ilmiy-amaliy anjumani o‘tkaziladi.

Anjumanda soha mutaxassislari, yetakchi olimlar, professor-o‘qituvchilar, ilmiy xodimlar, doktorantlar, mustaqil izlanuvchilar, maktabgacha va maktab ta’limi tizimi pedagog-xodimlari ishtirok etishi mumkin. Anjuman materiallari elektron to‘plam shaklida nashr etiladi va anjumaning barcha ishtirokchilariga sertifikat taqdim etiladi.

Anjumaning rasmiy tillari: o‘zbek, rus va ingliz tillari.

Xalqaro ilmiy-amaliy anjumanda quyidagi sho‘balar ishi rejalashtirilgan:

1-sho‘ba: Milliy ta’lim taraqqiyotida raqamli texnologiyalar.

2-sho‘ba: Ta’lim jarayonida pedagogik va psixologik omillarning o‘rni va ahamiyati.

3-sho‘ba: Til ta’limi istiqbollari va zamonaviy yondashuvlar.

4-sho‘ba: Ijtimoiy-iqtisodiy fanlarni o‘qitishda innovatsion texnologiyalar.

5-sho‘ba: Pedagog-xodimlarning kasbiy mahoratini oshirishda uzluksiz metodik xizmat ko‘rsatish masalalari.

6-sho‘ba: Maktabgacha va boshlang‘ich ta’lim tizimidagi yangi metodikalar.

Anjumanga maqolalar quyidagi tartibda taqdim etilishi so‘raladi:

Maqolalar o‘zbek, rus va ingliz tillaridan birida IMRAD talabi asosida (3-5 sahifa, 14 shrift, 1,5 interval, annotatsiyasi va kalit so‘zlar rus, ingliz tillarida) taqdim etilishi mumkin.

Maqolalarda ko‘rsatilgan faktlarning to‘g‘riligi va aniqligiga muallif(lar) javobgar hisoblanadi. Belgilangan talablarga javob bermaydigan maqolalar anjuman materiallari to‘plamiga kiritilmaydi va mualliflariga qaytarilmaydi.

Anjuman materiallari to‘plami “anjumanlar.uz” maxsus platformasiga kiritiladi va o‘z maqolalari bilan qatnashgan ishtirokchilar elektron sertifikat bilan taqdirlanishadi. Anjuman qatnashchilari har bir maqola uchun 80000 (sakson ming) so‘m to‘lovni amalga oshiradi.

Anjumanda ishtirok etuvchilardan 2026-yilning 20-aprelga qadar maqolalarni +998(99)-113-52-62 telegram raqami orqali taqdim etishlari so‘raladi.

Anjuman koordinatori: Rajabova Durdon Komil qizi Fanlarni rivojlantirish bo‘limi bosh mutaxassisi, +998(99)-113-52-62.

Mas’ullar: Fanlarni rivojlantirish bo‘limi, Pedagogika, psixologiya va ta’lim texnologiyalari kafedrası.

Tashkiliy qo‘mita manzili:

Karmana tumani, Toshkent ko‘chasi, 41A-uy, Navoiy, O‘zbekiston.

**МИНИСТЕРСТВО ДОШКОЛЬНОГО И ШКОЛЬНОГО ОБРАЗОВАНИЯ
РЕСПУБЛИКА УЗБЕКИСТАН
НАВОЙСКИЙ ОБЛАСТНОЙ ЦЕНТР ПЕДАГОГИЧЕСКОГО
МАСТЕРСТВА
“ИННОВАЦИОННЫЕ ПОДХОДЫ В СОЗДАНИИ НАЦИОНАЛЬНОГО
ОБРАЗОВАНИЯ”
МЕЖДУНАРОДНАЯ НАУЧНО-ПРАКТИЧЕСКАЯ КОНФЕРЕНЦИЯ
ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО**

В соответствии с Приложением 1 к Приказу Министра высшего образования, науки и инноваций Республики Узбекистан 11 от 16 января 2026 года “План научных и научно-технических мероприятий, проводимых на международном уровне в 2026 году” 21 апреля 2026 года в Центре педагогического мастерства Навоийской области состоится международная научно-практическая конференция на тему “Инновационные подходы в создании национального образования.”

В конференции могут принять участие специалисты сферы, ведущие ученые, профессора-преподаватели, научные сотрудники, докторанты, самостоятельные соискатели, педагоги-сотрудники системы дошкольного и школьного образования. Материалы конференции будут опубликованы в виде электронного сборника, и всем участникам конференции будут вручены сертификаты.

Официальные языки конференции: узбекский, русский и английский.

Научные направления конференции

- 1: Цифровые технологии в развитии национального образования.
- 2: Роль и значение педагогических и психологических факторов в образовательном процессе.
- 3: Перспективы языкового образования и современные подходы.
- 4: Инновационные технологии в преподавании социально-экономических наук.
- 5: Вопросы непрерывного методического обслуживания в повышении профессионального мастерства педагогических работников.
- 6: Новые методики в системе дошкольного и начального образования.

Просим представить статьи на конференцию в следующем порядке:

Статьи могут быть представлены на узбекском, русском и английском языках по требованию IMRAD (3-5 страниц, 14 шрифтов, 1,5 интервала, аннотация и ключевые слова на русском и английском языках).

Автор (ы) несет ответственность за достоверность и точность фактов, указанных в статьях. Статьи, не соответствующие установленным требованиям, не включаются в сборник материалов конференции и не возвращаются авторам.

Сборник материалов конференции будет размещен на специальной платформе anjumanlar.uz, и участники, представившие свои статьи, будут награждены электронным сертификатом. Участники конференции платят 80 000 (восемьдесят тысяч) сумов за каждую статью.

Участников конференции просят представить свои статьи до 20 апреля 2026 года по номеру Telegram +998 (99) -113-52-62.

Координатор конференции: Раджабова Дурдона Комил кизи Главный специалист Отдела развития науки, +998 (99) -113-52-62.

Ответственные: Отдел развития науки, Кафедра педагогики, психологии и образовательных технологий.

Адрес оргкомитета: Карманинский район, улица Ташкентская, 41А, Навои, Узбекистан.

**MINISTRY OF PRESCHOOL AND SCHOOL EDUCATION
UZBEKISTAN REPUBLIC
NAVOI REGIONAL CENTER OF PEDAGOGICAL MASTERY
“INNOVATIVE APPROACHES IN THE CREATION OF NATIONAL
EDUCATION”
INTERNATIONAL SCIENTIFIC AND PRACTICAL CONFERENCE
INFORMATION LETTER**

In accordance with Appendix 1 to the Order of the Minister of Higher Education, Science and Innovation of the Republic of Uzbekistan 11 dated January 16, 2026 “Plan of scientific and scientific-technical events held at the international level in 2026” on April 21, 2026, an international scientific-practical conference “Innovative approaches in the creation of national education” will be held at the Navoi Regional Center for Pedagogical Excellence.

The conference can be attended by specialists in the field, leading scientists, professors and teachers, researchers, doctoral students, independent applicants, and pedagogical staff of the preschool and school education system. The conference materials will be published as an electronic collection, and certificates will be awarded to all conference participants.

The official languages of the conference are Uzbek, Russian, and English.

Scientific areas of the conference

- 1:** Digital technologies in the development of national education.
- 2:** The role and importance of pedagogical and psychological factors in the educational process.
- 3:** Prospects of Language Education and Modern Approaches.
- 4:** Innovative technologies in teaching socio-economic sciences.
- 5:** Issues of Continuous Methodological Service in Improving the Professional Skills of Teachers.
- 6:** New methodologies in the preschool and primary education system.

Please submit the articles to the conference in the following order:

Articles can be submitted in Uzbek, Russian, and English languages at IMRAD's request (3-5 pages, 14 fonts, 1.5 spacing, annotation, and keywords in Russian and English).

The author (s) are responsible for the accuracy and accuracy of the facts specified in the articles. Articles that do not meet the established requirements are not included in the conference proceedings and are not returned to the authors.

The collection of conference materials will be posted on the special platform anjumanlar.uz, and participants who present their articles will be awarded an electronic certificate.

Conference participants are requested to submit their articles by April 20, 2026, via Telegram +998 (99) -113-52-62.

Conference coordinator: Rajabova Durдона Komil kizi Chief Specialist of the Science Development Department, +998 (99) -113-52-62.

Responsible: Department of Science Development, Department of Pedagogy, Psychology and Educational Technologies.

Address of the organizing committee: Karmana district, Tashkent street, 41A, Navoi, Uzbekistan.